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MOTIE VREEMD AAN DE ORDE VAN DE DAG 

Station Zwolle al "Centraal" genoeg 

De raad van de gemeente Zwolle in vergadering bijeen op maandag 2 oktober 2017; 

Overwegende dat: 
- Het wijzigen van de naam van ons station tonnen gemeenschapsgeld zal kosten; 
- Dit voornemen de nodige ophef heeft gecreëerd en er vanuit de Zwolse samenleving 
hoofdzakelijk negatief is gereageerd op dit voornemen; 

Van mening dat: 
- Het een goede zaak is dat de gemeente constant met NS en Prorail in gesprek is over 
mogelijkheden het stationsgebied en de bereikbaarheid van Zwolle te verbeteren; 
- Een naamswijziging van het station hier niets aan bijdraagt, maar wel veel gemeenschapsgeld 
kost; 
- De gemeente zich moet richten op zaken die ten goede komen aan bereikbaarheid en 
voorzieningen voor inwoners, bedrijven en bezoekers van onze stad, niet aan (dure) 
symboolpolitiek; 

Draagt het college op: De pogingen de naam van station Zwolle te wijzigen in "Zwolle Centraal" 
onmiddellijk te staken. 

En gaat over tot de orde van de dagelijks 

Namens de SP-fractie 


